
 

 

Onderwerp: Schriftelijke vragen over mogelijke ontwikkeling van een aanmeldcentrum van het 
COA in Sint Jansklooster op de Kampervenne. 

Geacht college van Burgemeester en Wethouders, 

Namens de fractie VVD Steenwijkerland willen wij graag meer informatie verkrijgen over een 
onderwerp dat momenteel onrust veroorzaakt binnen onze samenleving. Het betreft de 
mogelijke ontwikkeling van een aanmeldcentrum van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers 
(COA) in Sint Jansklooster, specifiek op de Kampervenne. Wij zijn op zoek naar helderheid 
omtrent de huidige stand van zaken. 

Naar aanleiding van deze kwestie hebben wij vernomen dat het college van burgemeester en 
wethouders mogelijk een verzoek tot voorlopig positief standpunt heeft ingenomen met 
betrekking tot de ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum in Sint Jansklooster op de 
Kampervenne. Voordat het COA formeel een verzoek indient bij de gemeente, is het van belang 
te weten of er inderdaad een voorlopig positief standpunt is ingenomen door het college. 

Hierbij baseren wij ons op de informatie verstrekt op de website van het COA, waarin wordt 
gesteld dat een formeel verzoek tot vestiging van een locatie pas wordt ingediend nadat het 
college een voorlopig positief standpunt heeft ingenomen. Deze informatie is te raadplegen via 
de volgende link: https://www.coa.nl/nl/een-coa-locatie-openen. 

Om meer duidelijkheid te verkrijgen over deze kwestie, willen wij het college verzoeken om de 
volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Heeft het college daadwerkelijk een verzoek tot voorlopig positief standpunt ingenomen 
met betrekking tot de ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum in Sint Jansklooster 
op de Kampervenne? 

2. Indien een dergelijk verzoek is ontvangen, kunt u toelichten op basis waarvan dit 
voorlopig positieve standpunt is gebaseerd? 

3. Welke stappen heeft het college genomen om eventuele gevolgen van een mogelijke 
ontwikkeling van een COA-aanmeldcentrum voor de lokale gemeenschap te 
onderzoeken en te analyseren? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet, daar het van groot belang is om de 
betrokkenheid en transparantie in deze kwestie te waarborgen. 

Met vriendelijke groet, 

Jeroen van Duijvenvoorde 

Namens de fractie VVD Steenwijkerland 


